

《单词百科:conversationalists是什么意思?conversationalists怎么发音?conversationalists的解释和用法》

英语单词conversationalists是什么意思?conversationalists怎么读?conversationalists怎么发音?简答网为您整理了conversationalists的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



conversationalists怎么读

conversationalists的读音:[k nv se n l sts]

conversationalists的意思

1、n.健谈的人(conversationalist的名词复数);

conversationalists的双语例句

1、To Americans , polite conversationalists empathize by displaying expressions of excitement or disgust, shock or sadness.

对他们来说, 有礼貌的谈话者应该靠着表示出惊喜、讨厌、吃惊或悲哀的表情来与别人心领神会。

2、Your sister's not much of a conversationalist is she? She scarcely said a word all evening!

你妹妹不很健谈是不是? 整个晚上她几乎没说一句话。

3、Are you a good conversationalist?

你是不是一名好的健谈者?

4、Every conversationalist believes that the perfect way to engage audiences is to maintain eye contact with them.

每一个谈话者都认为, 吸引听众的完美方式就是与其保持眼神的交流。

5、Joan is a brilliant conversationalist

琼非常健谈。

6、I continued to argue my point with one of the women who was soft-spoken and a charming conversationalist.

我继续与其中一个说话温和且可爱健谈的女孩谈论我的观点。

7、Conversational analysis is designed to study structural characteristics in a conversation so as to reveal the relationship between conversationalists and the position they are set.

会话分析通过研究会话中的结构特点来揭示说话者之间的关系和所处的地位。

8、Being a good conversationalist requires interest in other people, creative thinking, and knowing what's appropriate.

要想成为一个好的侃侃健谈的口才者, 要用语言引起别人的兴趣, 增加彼此的思维兴趣和懂得欣赏。

9、LL: Right, people skills include being friendly, being a good conversationalist, and making other people comfortable.

我真是很羡慕那些善于跟人交往的人。他们总是显得很友好、也很健谈, 让人喜欢。

10、 Good conversation is alive; good conversation flows with energy between the conversationalists.

好的交流是生动的；谈话者之间充满了活力。

11、 One of the student currently in trouble for attacking my conversationalist is a girl with a particularly difficult fe.

一位学生最近因为谩骂我的健谈，而被禁足。她是一个女生，家里特别困难。

12、 I've prepared a number of topics that should appeal to both the advanced and novice conversationalists.

我已备好若干话题，既能吸引高手侃侃而谈，又能迎合菜鸟的口味爱好。

13、 It's always interesting to meet such a good conversationalist.

碰到这样健谈的人总是有趣的。

14、 Authenticity and honesty are also important in being a good conversationalist.

真诚和诚实也是成为一个好的谈话者的重要因素。

15、 Even the very best conversationalists would have trouble keeping a conversation going.

即使是最健谈的人也会遇到谈话不能继续的情形。

16、 To become an agile thinker and conversationalist, you need to broaden your knowledge.

要想成为思维敏锐且健谈的人，就需要你扩大知识面。

17、 Being a good conversationalist is important in every context, be it in business, social, or dating.

无论在何种情况下，作为一名好的健谈者都是非常重要的，无论是商业、还是社交或是约会。

18、 As much as she had repulsed me in the beginning, she was an interesting conversationalist.

就像她一开始用体型击溃了我一样，她也是一个很有趣的聊天伙伴。

以上是简答网为您整理的conversationalists怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于conversationalists的用法、conversationalists的释义、conversationalists的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/conversationalists>

